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 בס"ד

   

 202211.09.( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום

 :וכחיםנ
 ,אהרן צוקר ,אילן יעיש ,שלומית פורמנסקי , אייל בן דוד, רוטר דוד, משה ישרוףפנינית אברך חברוני, 

 ציונה שרוני  ,בנימין אקמן

  אורחים:

  חסרים:

 חברי ועד, חבר מליאה מוזמנים:

מיקום 

 הישיבה:

 11.9.2022 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 
 תמצית הדיון

באחריות/  החלטה 

 הערות

 לו"ז

 נגד בעד

 עדכונים: .1
 אל'ש יועבר. 10. ניתן סטטוס חובות תושבים.  סטטוס חובות מעל  1

 שבוע טלי  

 לו'ז ישיבות: .2

 הרמת כוסית לראש השנה ועד ועובדים – 08:30  21.9.22

3.10.22- 20:30 
30.10.22- 20:30 
20.11.22 – 20:30 
 .2023אישור תקציב  – 20:30 -12.12.22

 טלי תוציא זימונים בהתאם.

 בוצע טלי  9

 הרבש'צ:ירון טנג'ר הכרות עם  .3
 וחברי הועד.   בוצעה הכרות עם הרבש'צ
 בנושא. ם , והפעולות שבוצעויטחונייניתן סטטוס בנושאים הב

טחון הינו משתוף לשני הישובים )רמת וגני(, לכל עובד יש מנהל ימערך הב
ישיר אחד. המנהל הישיר של הרבש'צ הינו מנהל הישוב חשמונאים. פעילות 

 טחון מתואמת מול ועדת בטחון. יהב
 ל מול ועדת בטחוןתטופ –סוגיית רכב בטחון 

    

 סטטוס -מועדון ותיקים .4
 בוצעה סגירת הפרגולה הקדמית וחיבורה למבנה הקיים.

מבוצע  שיפוץ לשירותים ולמטבח תוך הגדלת השטח ומתן מענה ארגונומי 
 ובטיחותי למשתתפים ומפעילי המועדון. 

אל'ש. התשלום  140המועצה משתתפת גם היא בעלות השיפוץ בעלות של כ
 יבוצע בכמה חלקים.

    

  -מבנה ארגוני .5
עובדים במשרות ליבה שעוזבים או , יש מספר שינויים ארגונים טבעיים בישוב

 יוצאים לגמלאות במקביל מבוצעת חשיבה ארגונית. 
 הוצגה הצעה ראשונית למבנה ארגוני. 

אהרן, בנג'י,   
 טלי

 דצמבר 
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 המשך עבודה על המבנה לפני הצגה לועד  תבוצע מול :
 בנג'י  , אהרן 

 

 -דת .6
 לערב פרידה מרב היישוב, יגיעו רבנים מכובדים.עדכון – 29.9.22

החלטה: הועד החליט לקדם את תהליך איתור רב במסגרת התקציבית של 
 היישוב. אין תקן לרב היישוב, עלות העסקת הרב תהיה על חשבון היישוב. 

במועצה הדתית מטה בנימין עד לאיתור רב ליישוב, ניתן לפנות לרב גבי, 
 ולקבל מענה.

 תצא על כך הודעה לתושבים.

 מיידי  2 6

 -נוער .7
ת נוער, והיא ותלווה את צוות הנוער ותבצע זאביטל סיימה את תפקידה  כרכ

חודשים. הועד מודה לאביטל על הובלת הנוער בשנים  3חפיפת עומק עד  
 האחרונות ומאחל לה הצלחה רבה בהמשך.

 צוות הנוער לשנת תשפ'ג:
 שתרכז את צוות הנוער ותרכז את שכבת י'ב. –עדי קאשי  -רכזת נוער

 נעמה , ההפעלה תהיה דרך הישוב ולא מול הסניף. -רכזת נחשון
 אריאלה סינגר. -קומונרית

 ממשיכה לשנה נוספת. –רייצ'ל 
 הועד מאחל להן הצלחה רבה בתפקיד.

    

 עדכוני יו'ר ועדות: .8

 -שפ'ה
הוצג הנושא ע'י אחת מחברות הצוות שקדמו את התכנון  –.פארק ג'יימי 1

הזמנת מתקן דגם עוז, לא  הגיע במלואה כפי שסוכם.  כעת המתקן –למקום 
עבר אישור מכון התקנים אך המתקן לא מתאים במבנה הנוכחי יצא  מכתב 

 מעו'ד לחברת שהתקינה את המתקן.

המתקנים  –ה להתקנת מתקני נינגה ניתן תקציב מהמועצ -. פארק נינג'ה2
שהוצעו פחות טובים.  מבוצעת חשיבה להתקנת מתקני כושר בפארק עמנואל 

 במקום המקנים הקיימים כיום.
 .תבוצע בדיקה מדוע חלק מהמתקנים הוצאו מהטיילת

עמודים  4, פחים, שקי קקי לאיסוף צואת כלבים, .רכישת ספסלים3
 לטרמפיאדות.
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 מיידי  

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


